

سيرة ذاتية

الاسم: محمود أسامة عبد الوهاب عبد الباقي.

مكان وسنة التولد: بغداد 1973.

الشهادات الحاصل عليها: بكالوريوس إدارة اعمال كلية التراث الجامعة 1995.

بكالوريوس ادب فرنسي كلية الآداب الجامعة المستنصرية عام 2002.

ماجستير إدارة اعمال جامعة الجنان / لبنان 2014.

دكتورة إدارة اعمال / كلية الإدارة والاقتصاد /الجامعة المستنصرية

2023

التخصص العام: إدارة اعمال

التخصص الدقيق: إدارة استراتيجية.

اللقب العلمي: أستاذ مساعد

تاريخ الحصول على اللقب العلمي: 2020/9/30.

مكان العمل: كلية الإدارة والاقتصاد /قسم إدارة الاعمال

تاريخ اول تعيين: 2000/2/21 هيئة المسح الجيولوجي.

تاريخ النقل الى الجامعة: 2009/1/28.

اللغات التي يجيدها: العربية ، الإنكليزية ، الفرنسية بصورة جيدة.

المناصب التي تقلدها:

أ- مدير مكتب مدير عام من 2003 ولغاية 2006 في هيئة المسح الجيولوجي.

ب- مدير شعبة الموارد البشرية ووكيل مدير قسم الشؤون الإدارية في هيئة المسح

الجيولوجي من 2006 ولغاية شهر كانون الثاني 2009.

ت-مدير شعبة الموظفين ووكيل مدير قسم الموارد البشرية في الجامعة المستنصرية

من 2010 ولغاية 2012.

ث-مدير شعبة التدريسين ووكيل مدير قسم الموارد البشرية في رئاسة الجامعة

المستنصرية من كانون الاول 2014 ولغاية 2017.

ج- مدير قسم الموارد البشرية من تموز 2017 ولغاية شباط 2021.

عدد الدورات التي تم اعدادها والقائها اكثر من 70 دورة وبرنامج تدريبي في مجالات الإدارة والموارد البشرية والقيادة والتخطيط.
عدد الدورات التي اشترك بها : اكثر من عشر دورات في مجالات التخطيط الاستراتيجي والجودة واللغات.
الايفادات خارج العراق: جمهورية الجيك عام 2005.
الأردن عام 2007.
عدد البحوث المنجزة والمنشورة في مجلات عراقية وعربية: اثنا عشر بحث.

C.V

Name: Mahmoud Osama Abdel Wahab Abdel Baqi.

Place and year of birth: Baghdad 1973.

Certificates obtained: Bachelor's degree in Business Administration, Heritage University College, 1995.

Bachelor's degree in French Literature, College of Arts, Al-Mustansiriya University, 2002.

Master of Business Administration, Jinan University / Lebanon 2014.

Doctorate in Business Administration at Al-Mustansiriya University 2023

General specialty: Business Administration

Specialization: Strategic Management.

Scientific title: Assistant Professor

Date of obtaining the scientific title: 9/30/2020.

Work location: College of Management and Economics/Department of Business Administration

Date of first appointment: 2/21/2000 Geological Survey.

Date of transfer to the university: 1/28/2009.

Languages he speaks well: Arabic, English, and French.

Positions held:

A - Director of the General Director's Office from 2003 to 2006 at the Geological Survey.

B - Director of the Human Resources Division and Deputy Director of the Administrative Affairs Department at the Geological Survey from 2006 until January 2009.

T- Director of the Personnel Division and Deputy Director of the Human Resources Department at Al-Mustansiriya University from 2010 to 2012.

D- Director of the Teaching Division and Deputy Director of the Human Resources Department at the Presidency of Al-Mustansiriya University from December 2014 until 2017.

C - Director of the Human Resources Department from July 2017 until February 2021.

H - Teaching in the Department of Business Administration / College of Administration and Economics, Al-Mustansiriya University.

The number of courses prepared and delivered is more than 70 courses and training programs in the fields of management, human resources, leadership and planning.

Number of courses he participated in: More than ten courses in the fields of strategic planning, quality, and languages.

Delegations outside Iraq: Republic of Al-Jika in 2005.

Jordan in 2007.

Number of research completed and published in Iraqi and Arab journals: twelve research